
 
ZÁPIS 

z jednání Školské rady GHB 
ze dne 2. 12. 2021, 15.30 hod 

 

Mgr. Kamil Kučera 

Mgr. Pavel Prášek 

Ing. Vladimír Slávka 

Mgr. Jan Sojka 

Mgr. Ondřej Láska  

Mgr. Aleš Říman 

PhDr. Hynek Bouchal, Ph.D., host 

 

Téma Projednávané body 

 
1. Zahájení 
 
2. Představení Výroční zprávy za školní rok 
2020/2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- uvítání a úvodní slovo ředitele školy 

 
- pan ředitel představil hlavní body výroční zprávy 
- např.: 

o úspěšné akce (Gymplácká pětka, Únik 
z lockdownu) 

o úspěchy ve státních maturitách 
o výsledky zpětnovazebního dotazníku  

 
- Dotazy a komentáře k výroční zprávy: 

o Dotaz pana Sojky na evropské projekty 
▪ Pan ředitel a Mgr. Říman představili 

účast studentů GHB na projektu 
Erasmus+ 

o pan Slávka kladně hodnotil GHB za příkladnou 
aktivitu během období distanční výuky 
v porovnání se školami v okolí 

o Pan Sojka dále kladně hodnotí formu zpětné 
vazby pomocí dotazníků a zároveň kvalitní 
reakci na výsledky 

 
 

- Výroční zpráva byla školskou radou přijata bez 
připomínek 

 

Další zasedání se uskuteční během května/června 2022 
 

V Havlíčkově Brodě dne 2.12. 2021 
Zapsal: Mgr. Ondřej Láska 


